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Notat  

 
Til: Kommunestyre/formannskap  

Kopi: Kommunalsjefer 

Fra: Kommunedirektør  
 
 

Svar på spørsmål stilt i formannskapet 31. august 
 
Andreas Kagiavas Torp (H) fremmet følgende spørsmål: 

1. Hvordan ligger utredning om aktivitetskort an? Blir det en egen sak eller en del av 

             budsjettbehandlingen? 

Svar: Kommunalsjef for livsløp, Birte Elen Sætrang svarte ut at arbeidet er startet 

opp. Det første som er arbeidet med er gratis lån av skiutstyr for alle barn/unge som 

går på Krødsherad skole. Olaheisen er gratis for alle på torsdager i sesong og nå 

kan flere få muligheten ved å også låne utstyr. Informasjon sendes ut til elever og 

foresatte innen kort tid. Samtidig ser vi på aktivitetskort opp imot en BUA løsning og 

kommer til å søke midler når det blir mulig å søke på dette nærmere høsten. 

Samtidig utvides ungdomsklubben med en ekstra kveld pr uke fra nå. 

2. Ber om å få tilsendt referat fra møte i skolekomiteen fra 22.08.23, brev fra 29.08.23 

fra HTV Utdanningsforbundet og verneombud, samt brev til Viken fylkeskommune 

med kopi til kommunedirektør datert 23.08.23 også sendt fra HTV 

Utdanningsforbundet og verneombud. 

 

      Svar: Referatene ble sendt ut 31.08. 

Gustav Kalager (AP) fremmet følgende spørsmål: 

3. Etterlyser svar på henvendelse til kommunedirektør som ble sendt inn 27. august. 

 

Svar: Ordfører Knut Martin Glesne svarte ut at det som etterspørres den 27.august, 

følger sakspapirene som er sendt ut i forbindelse med formannskapets møte den 

4.september. I tillegg er det publisert i forbindelse med valg av entreprenør i pris- og 

designkonkurransen for Krødsherad skole. Kontrakten med entreprenør er ikke klar. 

Referat fra Viken Fylkeskommune ligger også ved saken til møte den 4.september. 

Notat fra ordfører ble utsendt 3.09. 

4. Ber om å få en oversikt over bruk av egne ressurser i skolesaken pr. d.d 
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Svar: Denne utredningen er p.t. ikke klar. I svar på spørsmål fra kommunestyremøte 

den 15.06 angis det at formannskap/kommunestyre bør ta stilling til om det skal 

prioriteres ressurser til dette, noe som foreløpig ikke er drøftet. Kommunedirektøren 

vil oversende denne oversikten så snart den foreligger om ikke annen beskjed blir 

gitt.  

 

5. Hvilke områder er det snakk om i forbindelse med makeskiftet mellom Krødsherad 

kommune og Hennum jamfør svar fra Krødsherad kommune på spørsmål 11 fra 

kommunestyrets møte 15/11-23? 

 

Svar: Det foreligger ingen konkrete forslag til makeskifte p.t. Videre avklaringer 

avventer at reguleringsplanen er vedtatt, samt at skoleprosjektet er igangsatt. Truls 

Erik Hennum vil selv spille inn forslag.  

6. Ber om å få status og framdriftsplan for følgende: 

• Nordekk bygget 

Svar: Kommunestyret vil orienteres så fort det foreligger en prosjekt- og 

fremdriftsplan. Nødvendig vedlikehold gjennomføres fortløpende. Arbeidet med 

etablering av teknisk sentral og brannstasjon er i forprosjektstadiet, hvor det jobbes 

med å finne hensiktsmessige og kostnadseffektive løsninger for konverteringen.  

• Etablering av hovedkontor for NAV i Krødsherad 

Svar: Forberedelser er gjennomført, dessverre er det lang ventetid på blant annet 

løfteplattform. Kontoret vil bli åpnet november/desember.  

• Regulering og utbygging av Kjørkehaugen 

Svar: Det er ingen endring siden sist det ble orientert. Partum uttrykker en viss 

bekymring for at Olbergsmoen absorberer mye av etterspørselen, slik at 

reguleringsrisikoen på Kjørkehaugen øker. Krødherad kommune har avklart sin rolle i 

arbeidet, og anoder Partum om å koordinere sin innsats med Expo Property og 

Noresund sentrum.  

• Byggestart/utbygging Olbergmoen 

Svar: Utviklingen av Olbergsmoen går etter planen. Kontrakt for grunnarbeider 
er tildelt, og forhåndssalg/prospektering vil begynne rundt årsskiftet. Det er et 

mål å starte i høst på grunnarbeider for infrastruktur, men detaljert fremdrift må 
vi komme tilbake til. 
  

• Expo Property sin utvikling av Noresund sentrum 

Svar: Ingen endring etter siste orientering. Krødsherad kommune har avklart sin rolle 

i arbeidet, og forventer koordinering av arbeidet med Partum og Kjørkehaugen (felles 

planarbeid) 

• Gangveg Norekrysset – Norefjellvegen  

Svar: Grensepåvisning 7.september. Deretter vil tegninger fullføres, 

dispensasjonsprosess gå videre og prosess med grunnerverv vil påstarte. En 
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sak om grunnerverv vil komme til politisk behandling, men tidspunkt avhenger 

av fremdrift med grunneierne. Konkurransegrunnlag for gjennomføring 

ferdigstilles vinteren 2023/2024, og målet er oppstart 2024, men dette 

avhenger av prosess med grunnerverv, samt kapasitet til å følge opp 

prosjektet i administrasjonen. 

• Kjøp av arealet til hustomter på Krøderen. 

Svar: Kommunaldirektørenes forhandlingsmandat er formidlet Anders Larsen. 

Anders Larsen gjør egne vurderinger av hva det skal forhandles om, og vil ta initiativ 

til forhandling så fort forutsetningene er avklart. Kommunedirektøren vil følge opp et 

slikt initiativ så fort det tas. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


